
Færge-spørsmaalet 
 

 
over sundet mellom Finsnes og Senjasiden bør det nu snarest bli en 
effektiv ordning med. Ogsaa paa Senja er der jo allerede ei noksaa stort 
veinett og dette utvides tid for tid, saa behovet for en fast regulær 
forbindelse mellem øya og fastlandet er saa sterkt, at dette spørsmaal 
ikke kan ut settes. 
 
Allerede til vaaren, naar biltrafikken tiltar maa saken være iorden.  
 
Her maa baade de kommunale myndigheter og fylket gjøre sin plikt og 
se det som sin opgave aa faa startet et helt tidsmessig bindeledd mellem 
disse utviklingsrike distrikter med saa mange fremtidsmuligheter — 
særlig da paa jorrdbrukets område. 
 
Her maa handles og handles fort. Denne sak taaler som sagt ingen-
somhelst utsettelse. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Senjens Blad 13.03. 1935. 


